
GATES: „DALŠÍ PANDEMIE JE JISTÁ“. V
ROZPORU SE SKUTEČNOSTÍ VIDÍ GATES
JAKO ŘEŠENÍ ZASE JEN VAKCÍNU, JEN TAK
SE DÁ RYCHLE SNÍŽIT (ROZUMĚJ:
POZABÍJET, POVRAŽDIT) TÉMĚŘ CELÁ
SVĚTOVÁ POPULACE
- CZ24 News | 25. dubna 2022

V únoru 2022 proběhla v Německu konference Munich Security Conference, na které dostal opět
slovo i vševěd Bill Gates. Ten veřejně přiznal, co všichni už dávno vědí, že imunita funguje lépe
než vakcína. Nezapomněl dodat „bohužel“, protože právě on je jedním z hlavních postav plandemie
a NWO.

Bill Gates dále řekl, že rizika závažných onemocnění způsobených Covid-19 se „dramaticky snížila“.
Dva roky od začátku „pandemie“ nejhorší dopady pominuly, protože obrovská část světové populace
získala určitou úroveň imunity „způsobenou“ samotným virem, který „odvedl lepší práci, než my s
vakcínami“. Další pandemie je podle něj jistá a bude vycházet z jiného patogenu, než byl
koronavirus.

„Je smutné, že virus samotný – zejména varianta zvaná Omicron – je vlastně
vakcínou. To znamená, že vytváří imunitu založenou na B a T Lymfocytech a dokáže se
dostat mezi lidi snadněji, než jsme to dokázali my s naší vakcínou.“

Bill Gates na bezpečnostní konferenci v Mnichově:

 

Bill Gates TO KONEČNĚ PŘIZNAL!
MUDr. Rudo Straka už o víkendu upozornil na výrok největšího světového experta na pandemie,
virózy a vakcíny Billa Gatese.
V pátek 18. února na konferenci v Německu Bill Gates řekl toto: „Je smutné, že virus samotný –
zejména varianta zvaná Omikron – je vlastně vakcínou. To znamená, že vytváří imunitu založenou na
B a T Lymfocytech a dokáže se dostat mezi lidi snadněji jak jsme to dokázali my s naší vakcínou.“

″Šance na vážné onemocnění, které je spojeno hlavně se stářím a obezitou nebo
cukrovkou, tato rizika jsou nyní dramaticky snížena kvůli vystavení infekci.”
Bill Gates

PROČ to je pro Billa Gatese SMUTNÉ? Protože i jeho pseudorealita se pomalu hroutí.
Ve své knize však už nyní varuje, že přijde pandemie ještě horší a že jedinou cestou je OČKOVÁNÍ!!
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A pak zase jen mykne rameny a řekne „No, je smutné, že naše vakcína je zase horší a pomalejší než
virus.“ A světová i vesnická média ze Slovenska mu budou nadšeně číst ze rtů a opakovat jeho slova
jako mantru svého nemocného kovidového kultu, jehož zástupy zatím stále rostou každým dnem.

Další pandemie je téměř jistá. V rozporu se skutečností vidí
Gates jako řešení zase jen vakcínu.
Gates řekl, že už je „příliš pozdě“ dosáhnout cíle Světové zdravotnické organizace očkovat 70 %
světové populace do poloviny roku 2022. V současné době dostalo alespoň jednu dávku vakcíny proti
Covid-19 61,9 % světové populace.

Na německé výroční bezpečnostní konferenci v Mnichově Gates řekl, že potenciální nová pandemie
by pravděpodobně pramenila z jiného patogenu.

Pokrok v lékařské technologii by mohl zkrátit dobu výroby vakcíny na šest měsíců, dodal Gates.

Dodal však, že pokroky v lékařských technologiích by měly světu pomoci lépe bojovat proti ní –
pokud se nyní investuje.

“Budeme mít další pandemii. Příště to bude jiný patogen.“

“Příště bychom to měli zkusit udělat, místo dvou let bychom to měli udělat více než šest měsíců,”
řekl Gates a dodal, že by to umožnily standardizované platformy, včetně technologie messenger RNA
(mRNA).

„Náklady na připravenost na další pandemii nejsou tak vysoké. Není to jako změna klimatu. Pokud
budeme racionální, ano, příště to chytíme brzy.“

Gates se prostřednictvím nadace Bill & Melinda Gates Foundation spojil s britskou nadací Wellcome
Trust, aby věnoval 300 milionů dolarů organizaci Coalition for Epidemic Preparedness Innovations
(CEPI), která pomohla vytvořit program Covax pro dodávky vakcín do zemí s nízkými a středními
příjmy. CEPI si klade za cíl získat 3,5 miliardy dolarů ve snaze zkrátit čas potřebný k vývoji
nové vakcíny na pouhých 100 dní.

Vakcinační král Gates nám prorokuje novou pandemii, která by podle něj měla pramenit z jiného
patogenu, než je patogen koronaviru. Pokroky v lékařských technologiích by prý měly světu pomoci
proti ní lépe bojovat. Vzhledem k jeho obřím investicím do pharma korporací, které pracují na
různých mRNA preparátech, lze očekávat, že tedy počítá s velkou návratností svých investic.
Evidentně má čich vydělávání pořádných balíků peněz. Nebo je to jinak ?

Bill Gates: „Příště se musíme víc snažit a místo dvou let bychom to měli zvládnout za tři měsíce.“
Přeloženo do češtiny: Brzy vyhlásíme další plandemii, ale to už se s tím nesmíme tak babrat. Musíme
zavést tvrdší uzávěry, likvidovat ekonomiky ještě bezohledněji, držet lidi doma, zavírat lidi do lágrů,
odebírat jim děti, povinně je očkovat a neočkovaným nedovolit vůbec nic, ani si nakoupit potraviny.
Musíme zavést tvrdou diktaturu a kdo se nepodrobí, bude zlikvidován. Kdo umí číst mezi řádky, ten
to chápe. Kdo neumí, ať se z toho pak třeba údivem posere.



Bill Gates, snížení světové populace, vakcíny a konspirační
teorie.
Bill Gates je často spojován s vakcinačním byznysem, novým světovým řádem (NWO), a snahou o
snížení populace na planetě. Samozřejmě všechno vyvráceno novodobými ověřovateli pravdy
(rozuměj fact-checkery) a prohlášeno za konspirační teorie. Zajímavé je, proč Bill Gates dostával a
dostává v médiích tak mimořádný prostor k vyjádření ohledně pandemie? Jeho obor a mateřská firma
MIcrosoft jsou od lékařské péče a vakcín hodně daleko. Z jakého titulu Bill Gates vystupuje a
přednáší svá moudra na zvládnutí epidemie, a kde čerpá své informace o tom, co nás čeká v
budoucnosti? Bez obalu si dovolí říct, že příště se musíme víc snažit, a mainstream to slepě přebere
a publikuje. Bez otázek, bez kritického přemýšlení, bez pochybností.

Když Bill Gates v roce 2017 oznamoval příchod nové pandemie, musíme brát vážně i jeho
současné oznámení o nové plandemii. Časový rámec je zjevně naplánovaný, a výrobní linky
farmaceutického průmyslu jedou na plné obrátky, aby nás zachránili před dalším uměle vyrobeným
virem  Ve vzduchu zůstává viset už jenom tak nějak nepodstatná otázka, kdo že je pod výrobou
nového patogenu podepsaný.

Legendární projev Billa Gatese, kde chce snižovat světovou populaci o 10-15% za pomoci
vakcín.
Opravdu se chcete nechat „zachraňovat“ od někoho, kdo chce redukovat světovou populaci za
pomoci vakcín?

Cenzurovaný dokument o Billu Gatesovi.
Můžete (a měli byste) to brát s rezervou, protože „realitu“ není problém přizpůsobit k obrazu svému
pro nikoho. Doplňte si k tomu další informace, a v jednu chvíli to všechno zapadne na své místo.

Bill Gates a Dr. Peter A. McCullough o vakcínách.
Nikdy nezveřejněná nahrávka Billa Gatese o schůzkách s Trumpem a o tom, jak mu doporučoval, aby
neustanovil komisi na vyšetřování negativních účinků vakcín. Opět a znovu stejná otázka – proč
někdo dopřává sluchu Gatesovi v otázce vakcín a pandemie?
Dr. Peter A. McCullough o účincích vakcín Covid-19.

Bill Gates je bez diskuse motorem celosvětové povinné vakcinace.
Jím samým predikovaná pandemie mu dala do rukou všechny trumfy pro nevyzkoušený experiment
nových „vakcín“, které jsou teď testované přímo na lidech.

„Jsme nuceni vzít něco, co obvykle trvá šest let, a zvládnout to ta osmnáct měsíců. Ale
bude zde určitý kompromis, budeme mít méně bezpečnostních testů, než
bychom normálně měli. Neměli bychom vyšetřovat nebezpečí ani poškození
způsobená vakcínami.“

„Je třeba se ve vztahu k lékům něčeho obávat? Například mohou mít některé z nich
vedlejší účinky? Potřebujeme testování bezpečnosti? Chci říct… bereme geneticky
modifikované organismy a vstřikujeme je malým dětem do ruky, prostě vpálíme přímo do
žíly. Takže ano, myslím, že bychom možná měli mít bezpečnostní systém, kde budeme
provádět zkoušky a testovat různé věci.“
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Samozvaný expert Bill Gates má podporu od
WHO.
Šéf WHO propaguje knihu Billa Gatese o „příští pandemii“ 17.04.2022
Ředitel Světové zdravotnické organizace Tedros Adhanom Ghebreyesus v pátek pochválil nejnovější
knihu miliardáře a samozvaného „experta“ na pandemii Billa Gatese a prohlásil, že plně souhlasí s
naléháním softwarového magnáta, že „musíme jednat podle lekcí Covid-19 a inovovat, abychom
mohli poskytovat rychlá a spravedlivá zdravotní řešení, abychom zabránili další pandemii.“
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